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Schriftelijke vragen en antwoorden ten aanzien van ingekomen stukken

Datum raadsvergadering: 26 april 2021

Stand: 19 april 2021

Datum Ingekomen stuk Vraagsteller Vraag Antwoord
25/03/‘21 Nr. 5.2.8. - Mail Stichting Lezen 

en Schrijven d.d. 15 maart 2021 
inzake pamflet stichting lezen en 
schrijven

Samen Verder
Rian Janssen

Wordt laaggeletterdheid in onze gemeente 
actief opgespoord? Zo ja, graag een korte 
toelichting en wat is dan het vervolgtraject?
Zo nee, waarom en niet en tevens een 
oproep om dit alsnog actief op te pakken.

De Gemeente Beesel werkt samen met de 
Bibliotheek Maas en Peel en Synthese 
aan het project #Gewoon samen aan de 
slag met taal (Taalpunt). Het project heeft 
als doel laaggeletterde inwoners te 
bereiken en hen te ondersteunen in het 
verbeteren van hun taalvaardigheid 
waardoor zij volwaardig mee kunnen doen 
aan de samenleving. Het doel is om 
laaggeletterdheid onder de aandacht te 
brengen bij zowel professionals als binnen 
de gemeenschap. Hierdoor wordt  de 
drempel verlaagd. Dit wordt onder andere 
gedaan door het organiseren van 
informatieavonden voor netwerkpartners 
en inwoners, het aanbieden 
van traniningen en deelname aan het 
Taalcafé.

Inwoners die zich melden bij het Taalpunt 
worden begeleid en gemonitord, kunnen 
worden gekoppeld aan een Taalmaatje in 
het Taalcafé of doorverwezen naar een 
passende aanbieder.

25/03/‘21 Nr. 5.5.1. - Brief RKC Beesel d.d. 
16 maart 2021 inzake 
onderzoeksprogramma en 
onderzoeksopzetten 2021

Samen Verder
Rian Janssen

Tijdens de presentatie van het laatste 
onderzoek van de RKC (duurzaamheid) 
bleek dat een van de belangrijkste 
sleutelfiguren niet gehoord was omdat bij de 
RKC niet bekend was dat hij een rol had 
m.b.t. het duurzaamheidsdossier. Wij roepen 
u op om erop toe te zien dat de aanlevering 

De onderzoeksopzet en de wijze waarop 
de Rekenkamercommissie haar 
onderzoeken uitvoert is in de eerste plaats 
van de commissie zelf.
Wel zullen wij - met in acht name van 
bovenstaand uitgangspunt – er voor 
zorgen dat er vroegtijdig afstemming 
plaatsvindt tussen rekenkamercommissie 
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van namen correct en volledig gebeurt. Kunt 
u dit toezeggen?

en onze organisatie om contactpersonen 
en informatie helder te hebben bij de start 
van een onderzoek. Voor de 2 
aangekondigde onderzoeken heeft deze 
afstemming reeds plaatsgevonden.


